



## **HOT RUNNING BLOOD**

This is dangerous, this is dirty–this is stoner, blues and rock'n'roll!

Im Westen nichts Neues–was sonst könnte man denn berichten über den Rock'n'Roll? Schon so oft wurde er todgesagt, so oft reproduziert, zitiert, verbogen und vermischt, und trotzdem, oder genau deshalb ist er immer wieder auferstanden. Genau das haben sich HOT RUNNING BLOOD auf die Fahne geschrieben: «ROCK'N'ROLL IS DEAD, LONG LIVE ROCK'N'ROLL» heisst das dritte Album. Und es vereint alle diese Tugenden im Kleid eines Sommergewitters. Brachial, mitreissend, schön.

Der Sound bedient sich ausgewählter Zitate der Rockgeschichte, ergänzt mit Elementen moderner Subkulturen. Eine Sturmfront aus Stoner, Blues und Rock'n'Roll vermischt mit einem Pinselstrich Psychodelic. Also haltet euch gut fest und genießt die Show!

2007 aus den Berner Untergrundkellern losgezogen, haben sie halb Europa unsicher gemacht und überall Zuhörer begeistert, welche sich nach weiteren heissblütigen Nächten sehnen. Am 8. Februar 2019 erscheint nun der dritte Longplayer. Der Name ist Programm, in diesem Sinne: «ROCK'N'ROLL IS DEAD, LONG LIVE ROCK'N'ROLL».



## **HOT RUNNING BLOOD**

This is dangerous, this is dirty – this is stoner, blues and Rock'n'Roll!

All quiet on the Western front - what else could be reported about rock'n'roll? It has been pronounced dead so many times, so often reproduced and quoted, bent out of shape and mixed up beyond recognition, and yet - or maybe because of that - it is still going strong. This is exactly what HOT RUNNING BLOOD has focused on: „ROCK'N'ROLL IS DEAD, LONG LIVE ROCK'N'ROLL“ is the name of the third album. And it unites all these virtues like a summer thunderstorm. Brutal, intoxicating, beautiful.

The sound makes use of selected quotations from rock history and adds elements of modern subcultures. A storm front of stoner, blues and rock'n'roll mixed with a brushstroke of psychedelic. So, hold on tight and enjoy the show!

Having left the Bernese underground cellars in 2007, they toured since then through half of Europe, thrilling listeners everywhere who yearn for more hot-blooded nights. On 8th February 2019 the third album has been released. The name says it all, so: “ROCK'N'ROLL IS DEAD, LONG LIVE ROCK'N'ROLL”.